

Helen Levine

*Lifetime Achievement
L'oeuvre de toute une vie*



Helen has made the struggle for women's equality her life's work. She is a pioneer in the women's movement, social work education, and in feminist theory and practice. Her vision and initiative were perhaps most evident in her effort to integrate the feminist perspective into the curriculum of the Carleton School of Social Work. She has written articles, conducted seminars, and participated in a National Film Board production. She was a founding member of Interval House of Ottawa-Carleton, Feminist Counselling Service, and Crones, a self-help group for older women. Helen also served on several boards, including the Amethyst Women's Addiction Treatment Centre.

Helen a fait de la lutte pour l'égalité des femmes le travail de toute sa vie. C'est une pionnière des mouvements de femmes, de l'enseignement du travail social et de la théorie et de la pratique du féminisme. Sa vision et son sens de l'initiative sont peut-être plus manifestes dans ses efforts en vue d'intégrer la perspective féministe dans le programme du Carleton School of Social Work. Elle a écrit des articles, animé des séminaires et pris part à une production de l'Office national du film. Membre fondateur de la Maison Intervalle d'Ottawa-Carleton, du Feminist Counselling Service et de Crones, elle a été membre de plusieurs conseils d'administration dont celui du Centre pour femmes toxicomanes Amethyst.

*Women of Distinction Awards
Prix femmes de mérite*